
SANDNES KOMMUNE
Hommersåk skole

MØTEREFERAT

MØTETYPE: FAU
DATO:15.11.21
STED: Møterom hovedbygg
MØTELEDER: Ben Rosland
MØTEREFERENT: Elin Arntsen

Til stede: Arve Sæther (rektor), Ben Rosland, Karoline Kallestein, Elin Arntsen, Knut Eirik Riise,
Kenneth Ingvaldsen, Sindre Børsheim

Fravær:
Sendes også: Legges ut på hjemmeside

Sak Behandlet Ansvar
1 Rektor informerer: Foreldreundersøkelsen: Velger å ta med spørsmål som

omhandler trivsel og mobbing, fremfor spørsmål som er av en mer faglig art.

2 Rektor informerer: Korona
Har hatt elever som har vært smittet, og vil nok også få det fremover.
Retningslinjene fra smittesporing vil variere.

3 Rektor informerer: Transponder
Dersom en forelder tar kontakt via Transponder kan de ikke forvente å få
svar utover arbeidstid eller i skoletiden når elevene er på skolen. Dersom det
er alvorlig eller haster må man ta kontakt direkte. Skolen sender ut
retningslinjer over hva man kan forvente.

4 Skolesituasjonen i Riska.
Det ligger i kortene at Hommersåk skole ikke har en fremtid. Det står at
skolen skal legges ned etter 2025. Det jobbes med en mulighetsstudie for å
se på alternativer. FAU ønsker svar på hvilken løsning det blir og tidslinjen for
dette. FAU vil ytre ønskene om en fortgang i prosessen om ny skole. Benn tar
dette med seg til SU. Vi vil få vite mer til sommeren, når mulighetsstudien er
ferdig.

5 Adventskos
Hver klasse skal stille med 2 foreldre og 5 liter (5 termoser med navn) med
kakao. Oppfordrer til julebekledning (lue eller lignende). Benn skaffer
pepperkaker og sjekker lydutstyr. Arve ordner kopper.

6 Økonomi:
Skal forsøke en «Spleis»/ vippsinnsamling for å få inn inntekter i kassen til
FAU, slik at vi kan gjøre kjekke ting for elevene. Pengene skal gå til
adventskos, vinterball, premie til klassen som er flinkest å bruke refleks. Det
er også andre ideer som kan gjennomføres dersom det blir midler i kassen.

Elin Arntsen,15. oktober


